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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 9)

Готови сме да създадем благоприятни условия за българските компании, които имат желание да работят в
нашата страна, каза президентът на Казахстан Касъм-Жомарт Токаев в двореца "Акорда" в Астана. Той и
държавният глава Румен Радев, който е на посещение в страната, дадоха съвместни изявления, след като по-рано
днес разговаряха "на четири очи". В присъствието на двамата президенти се обмениха меморан... 

Кюстендилска търговско-промишлена палата проведе утвърдилата се като значимо събитие "Вечер на КТПП" –
вдъхновяваща инициатива, която събира на едно място идеи, визия и стремеж към развитие,съобщиха за "Кубер
прес", от Кюстендилска търговско-промишлена палата. На събитието присъстваха народните представители д-р
Иван Ибришимов, Димчо Димчев, областният управител инж. Методи Чимев, проф. Милена Гео... 

По линия на партньорството на Палатата с Химикотехнологичния и металургичен университет Заместник-
председателят на БТПП д-р Васил Тодоров откри бизнес дискусия на тема "Разработване на еластомерни
композити с микровълнови, антистатични и антенни приложения". Събитието имаше за цел представяне на
резултатите от работата по договор със съвместно финансиране между Химикотехнологичния и металургичен ... 

Президентът на Казахстан Касъм-Жомарт Токаев заяви, че страната му е готова да осигури благоприятни условия
за български компании, желаещи да развиват бизнес в Казахстан. Това стана ясно по време на съвместно
изявление с президента на България Румен Радев, който е на официално посещение в Астана. По време на
срещата, двамата държавни глави проведоха разговори "на четири очи", след които присъствах... 

Заглавие: Президентът на Казахстан: Готови сме да създадем добри условия за българските компании
Дата: 09.06.2025 13:33
Медия: Dotbg.bg

Заглавие: "Вечер на КТПП" – ръка за ръка към тайната на дълголетието
Дата: 09.06.2025 13:24
Медия: Кубер Прес

Заглавие: Индустриални приложения на разработени еластомерни композити бяха представени в БТПП
Дата: 09.06.2025 11:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Президентът на Казахстан: Ще създадем условия за дейност на български компании
Дата: 09.06.2025 13:22
Медия: Телевизия Евроком

Заглавие: Президентът на Казахстан: Готови сме да създадем добри условия за българските компании
Дата: 09.06.2025 12:59
Медия: 24 Часа

https://www.dotbg.bg/article/20674184
http://kuber-press.com/fullnews.php?id_news=73698
https://www.bcci.bg/news/21037
https://eurocom.bg/2025/06/09/prezidentat-na-kazahstan-shte-sazdadem-usloviya-za-deynost-na-balgarski-kompanii/
https://www.24chasa.bg/biznes/article/20674147


Готови сме да създадем благоприятни условия за българските компании, които имат желание да работят в
нашата страна, каза президентът на Казахстан Касъм-Жомарт Токаев в двореца "Акорда" в Астана. Той и
държавният глава Румен Радев, който е на посещение в страната, дадоха съвместни изявления, след като по-рано
днес разговаряха "на четири очи". В присъствието на двамата президенти се обмениха меморан... 

Депутатът д-р Иван Ибришимов и специалисти нищиха тайната на дълголетието в спа хотел "Стримон Гардън"
Кюстендилска търговско-промишлена палата организираната изключително полезна "Вечер на КТПП", посветена
на развитието на туризма и тайната на дълголетието. Това съобщи депутатът Иван Ибришимов. С него беше и
областният управител инж. Методи Чимев. "Област Кюстендил е известна с природните си даде... 

Резкият спад на индустрията в България е в пряка зависимост от свиването на европейската промишленост,
коментира зам.-председателят на Българската търговско-промишлена палата "В България всяка пета фирма
планира съкращения. Годишно фалират в страната над 6 000 фирми. Фирмите, които не могат да се обслужват
задълженията си, се увеличават много сериозно и тази година се очаква многократно увеличение... 

Зам.-председателят на БТПП д-р Васил Тодоров подчерта важността на доброто сътрудничество с посолствата,
като заяви че с подкрепата на дипломатически мисии БТПП успешно организира различни мероприятия с бизнес
насоченост, в това число - презентации, бизнес делегации, двустранни бизнес форуми и др. Бяха представени
подробно различните услуги на Палатата, предоставяни на бизнеса, както и дейността ... 

Плакатът за събитието ни бе любезно предоставен от посолство на Индия в София, а автор на трите снимки от
шатрата с индийските стоки е Гергина Дворецка Посолството на Индия в София, в сътрудничество с ADPS
Overseas и Българска търговско-промишлена палата, Център за професионално обучение, преводи, консултации
и фирмени услуги, организира Индийски фестивал на изкуствата и занаятите, едно пищно чест... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
12)

Министърът на икономиката и индустрията Петър Дилов проведе среща с ръководството на новосъздадената
Българо-чешка търговска камара. На нея бяха обсъдени възможностите за активизиране на двустранните
икономически отношения между България и Чешката република. "През последните години икономическите ни
връзки бележат стабилен растеж, но потенциалът за още по-тясно сътрудничество е значителен", заяви ... 

Заглавие: Депутатът д-р Иван Ибришимов и специалисти нищиха тайната на дълголетието в спа хотел "Стримон
Гардън"
Дата: 09.06.2025 11:01
Медия: 4ВЛАСТ

Заглавие: Красимир Дачев: В България годишно фалират над 6000 фирми, тази година ще се увеличат
многократно
Дата: 09.06.2025 10:19
Медия: Грамофона

Заглавие: Посланикът на Шри Ланка във Варшава, с акредитация и за България, Н.Пр. Приангика Дармасена се
запозна с дейността и услугите за бизнеса предлагани от Палатата
Дата: 09.06.2025 10:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Откриване на Индийския фестивал на изкуствата и занаятите в София
Дата: 08.06.2025 21:23
Медия: Фондация Европа и светът

Заглавие: Чешките инвестиции в България надхвърлят 486 млн. евро
Дата: 09.06.2025 11:15
Медия: 24 Часа

https://4vlast-bg.com/archives/813896
https://www.gramofona.com/business-jug/krasimir-dachev-v-balgariya-godishno-falirat-nad-6000-firmi-tazi-godina-shte-se-uvelichat-mnogokratno
https://www.bcci.bg/news/21036
https://evropaworld.eu/otkrivane-na-indijskiya-festival-na-izkustvata-i-zanayatite-v-sofiya/
https://www.24chasa.bg/biznes/article/20673099


Областният управител на Русе Драгомир Драганов и извънредният и пълномощен посланик на Румъния в София,
Н.Пр. Бръндуша Предеску, обсъдиха възможностите за засилване на бизнес развитието и културния обмен между
България и Румъния. Това стана по време на традиционния прием на Българо-румънската търговска камара
(БРТК) и Румънското посолство. Драганов подчерта, че отношенията между двете страни се ра... 

Председателят на Столичния общински съвет Цветомир Петров предлага създаването на работна група, която да
има за задача да анализира и подготви за изменение нормативните актове на Столичната община във връзка с
положителния конвергентен доклад на Европейската комисия и въвеждането на еврото от 1-ви януари 2026-а
година в България. Става дума за множество наредби, правилници и други актове, в които... 

Автор: инж. Петър Дишков, експерт в БКМДПБългария се слави със зеленото си горско богатство. Около 39% от
територията на нашата страна заемат горите. Поддържането им в добро здравословно състояние се извършва с
научнообосновани лесовъдски намеси – различни видове сечи. Дърводобивът е традиционен и древен занаят,
някои учени свързват появата на съвременния човек с овладяване на огъня и използването... 

Грийн Иновейшън АД (Hydrogenera), водещ производител на електролизьори в Източна Европа, излиза на
Българската фондова борса (БФБ), за да ускори своето развитие и разшири присъствието си на европейските
пазари. Компанията, която разработва собствени технологии за производство, съхранение и приложение на зелен
водород, е реализирала над 90 успешни проекта в България, Италия, Турция и Полша. През по... 

Гръцки медии коментират напредъка на България по пътя към еврозоната, изтъквайки предимствата за
икономиката на страната. Вестник "Прото тема" публикува обширен материал под категоричното заглавие
"България става по-богата с влизане в еврозоната". Почти половин милион български фирми използват в момента
както евро така и лева. При замяната с евро тези компании печелят, цитира гръцкото издание бълг... 

Изоставаме с цените, приказките, че всичко трябва да е евтино, не са в наш интерес, смята Румен
ДрагановБългарите си пътуват в България. Шлагерът за Гърция не е верен. Това каза пред БНР Румен Драганов от
Института за оценки и анализи в туризма. По думите му "на много места сме на много добро ниво". "В Гърция
туризмът е изграден главно на таверни. Гърция като политика казва: инвестираме в семейств... 

Заглавие: Инвестициите от Румъния у нас надхвърлят 402 милиона евро
Дата: 09.06.2025 06:31
Медия: Arena media

Заглавие: Цветомир Петров: Билетът за градски транспорт в София трябва да се закръгли на 80 евроцента
Дата: 09.06.2025 13:41
Медия: Агенция БГНЕС

Заглавие: Добивът на дървесина у нас е технологично остарял с цял век
Дата: 09.06.2025 13:20
Медия: BGlobal

Заглавие: Иновативна компания за зелен водород излиза на Българската фондова борса
Дата: 09.06.2025 12:25
Медия: Мениджър

Заглавие: "Прото тема": България става по-богата с влизане в еврозоната
Дата: 09.06.2025 12:02
Медия: Българско национално радио

Заглавие: "Българите си пътуват в България. Шлагерът за Гърция не е верен"
Дата: 09.06.2025 13:03
Медия: Клуб Z

Заглавие: 3 хиперрастящи технологични акции за закупуване през 2025 г.
Дата: 09.06.2025 14:22
Медия: Инфосток

http://www.arenamedia.net/news.php?newsandpromotion_id=58692
https://www.bgnes.bg/cvetomir-petrov-biletat-za-gradski-transport-v-sofiq-trqbva-da-se-zakragli-na-80-evrocenta
https://bglobal.bg/113091-dobivyt-na-dyrvesina-u-nas
https://manager.bg/%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D0%BF%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%B8-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D1%84%D0%B8%D0%BB%D0%B8/inovativna-kompania-za-zelen-vodorod-izliza-na-balgarskata-fondova-borsa
https://bnr.bg/post/102168743/proto-tema-balgaria-stava-po-bogata-s-vlizane-v-evrozonata
https://clubz.bg/162500
https://www.infostock.bg/infostock/control/worldmarkets/news/122407-3-hiperrastyashti-tehnologichni-aktsii-za-zakupuvane-prez-2025-g


Pinterest, AppLovin и CrowdStrike заслужават малко повече внимание, съобщават от The Motley Fool. Много
хиперрастящи технологични акции скочиха рязко по време на лудостта от покупки на акции от типа "меме" през
2020 и 2021 г. Но през 2022 и 2023 г. много от тези акции се спънаха с покачването на лихвените проценти. Някои
се възстановиха през 2024 г. с понижаването на лихвените проценти, но се охла... 

Желязков подписа с бизнеса и синдикатите за защита на хората от спекула при приемане на еврото Увеличението
на цените без икономически причини ще бъде третирано като форма на спекула. Това заяви премиерът Росен
Желязков преди подписването в Министерския съвет на меморандуми за сътрудничество с бизнеса и синдикатите
за защита на потребителите и фирмите при въвеждането на еврото в България. Това е д... 

Правителството очаква, че приемането на еврото ще насърчи инвестициите, особено в сектора на новите
технологии, където България има висок потенциал. Според министъра на икономиката Петър Дилов страната
предлага отлични условия за тези инвестиции, благодарение на високо квалифицираната работна сила. Също така
се очаква увеличаване на инвестициите в отбранителната индустрия, особено в рамките на про... 

Рязкото подобряване на перспективите за печалбите на корпорациите в страната предвещава добро развитие на
индекса S&P 500 в края на годинатаАнализаторите от Wall Street са все по-оптимистично настроени за пазарите в
САЩ, а според прогнозите на Morgan Stanley и Goldman Sachs устойчивият икономически растеж ще ограничи
спадовете през лятото, предава Bloomberg. "Рязкото подобряване на перспективите з... 

Държавният глава Румен Радев е на официално посещение в Астана по покана на своя казахски колега
президента Касъм-Жомарт Токаев България и Казахстан фокусират двустранното си сътрудничество върху
увеличаването на икономическия обмен и взаимните инвестиции. Това беше общата позиция на държавния глава
Румен Радев и президента на Казахстан Касъм-Жомарт Токаев, с когото българският президент се срещна... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 10)

Повече от една четвърт от компаниите в Германия (27.1%) очакват изкуственият интелект (AI) да доведе до
съкращения на работни места през идните пет години, сочи проучване на мюнхенския институт Ifo. Анализът бе
представен по време на на годишната среща на института от неговия президент Клеменс Фуест. КЛЮЧОВИ ФАКТИ
Компаниите, особено в промишления сектор, очакват структурните промени да бъдат уск... 

Заглавие: Премиерът: Увеличение на цените без икономически причини ще бъде третирано като спекула
Дата: 09.06.2025 14:33
Медия: Dotbg.bg

Заглавие: "Прото Тема": България на път към икономически просперитет след приемането на еврото
Дата: 09.06.2025 14:01
Медия: Агенция БГНЕС

Заглавие: Банките от Wall Street очакват устойчивата икономика на САЩ да подкрепи пазарите
Дата: 09.06.2025 14:15
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: България и Казахстан фокусират двустранното си сътрудничество върху увеличаването на
икономическия обмен и взаимните инвестиции
Дата: 09.06.2025 14:26
Медия: Президент на Република България

Заглавие: Близо 30% от германския бизнес очаква съкращения на служители заради AI
Дата: 09.06.2025 11:04
Медия: Forbes Bulgaria

Заглавие: Мобилно управление на ваучерите за храна
Дата: 09.06.2025 13:51

https://www.dotbg.bg/article/20674839
https://www.bgnes.bg/proto-tema-balgariq-na-pat-kam-ikonomicheski-prosperitet-sled-priemaneto-na-evroto
https://www.investor.bg/a/538-pazari/414583-bankite-ot-wall-street-ochakvat-ustoychivata-ikonomika-na-sasht-da-podkrepi-pazarite
https://www.president.bg/news8431/balgariya-i-kazahstan-fokusirat-dvustrannoto-si-satrudnichestvo-varhu-uvelichavaneto-na-ikonomicheskiya-obmen-i-vzaimnite-investitsii.html
https://forbesbulgaria.com/2025/06/09/blizo-30-ot-germanskiya-biznes-ochakva-sakrastheniya-na-sluzhiteli-zaradi-ai/
https://www.moitepari.bg/spravochnik/art/advices/mobilno_upravlenie_n%7Ee4ceb2df-38df-4563-9172-39e3651e4078/


В съвременната работна среда всяка придобивка, която допринася за благосъстоянието на служителите, има
реална стойност. Особено когато е обвързана с ежедневни нужди като храна, добавената стойност е
незаменима.Мобилното управление на ваучерите за храна издига концепцията на следващо ниво. С помощта на
иновативни технологии като приложение за електронни ваучери за храна, работодателите осигуряват у... 

"Еврозоната е ядрото на Европейския съюз. За страна като България – географски и икономически периферна – е
жизненоважно да бъде част от това ядро". Това заяви в предаването "Офанзива с Любо Огнянов" бившият премиер
Сергей Станишев. Според Станишев този преход носи и реални ползи за гражданите: по-ниски лихви по
кредитите, покачване на стойността на имотите и ускорено икономическо сближаване с дру... 

По бързо ще се попълват еднодневните трудови договори за работа в селското стопанство. В тях след промяна в
наредбата ще се вписват единствено ЕГН и трите имена на наетия работник, ще се отбелязва и само началният
час на започване на работа. Отпада ограничението един работник да е нает в рамките на деня само при един
земеделец. Той ще може да сключи и втори с друг производител. Промените са догово... 

Само за 4 месеца експертите на министерството на труда и социалната политика, съвместно с браншови
организации в земеделието стигнаха до единно решение при подписването на еднодневните трудови договори,
което значително би облекчило дейността на работодателите. Това обявиха на съвместна пресконференция
социалният министър Борислав Гуцанов, който с екипа си и с ръководствата на три от браншовните о... 

Българската хотелска асоциация организира семинар "Изгубеното поколение в туризма? Спешни мерки за
привличане на млади кадри". Събитието ще се проведе на 13 юни в хотел "Мелия Гранд Ермитаж" в Златни
пясъци, точно преди пика на летния сезон и има за цел да предложи конкретни решения за справяне с
драматичния недостиг на работна ръка в туризма чрез образователни решения и партньорства. На него ще п... 

Министерството на труда и социалната политика (МТСП) излезе с решение на проблема с еднодневните трудови
договори. Те вече ще се сключват по-лесно, като в тях ще се попълват само ЕГН и три имена. Социалният
министър Борислав Гуцанов посочи, че мярката цели да облекчи работодателите. Той обясни, че също така
предстои и дигитализация на целия процес. Браншовите организации са изключително доволни от... 

Медия: Moitepari.bg

Заглавие: Станишев: Еврозоната е ядрото на ЕС. За България е жизненоважно да бъде част от това ядро
Дата: 09.06.2025 13:31
Медия: 4ВЛАСТ

Заглавие: По-опростени договори за работа в селското стопанство
Дата: 09.06.2025 13:12
Медия: Българско национално радио

Заглавие: Наетите в земеделието ще работят с еднодневни договори, без да представят лични карти
Дата: 09.06.2025 14:12
Медия: Синор БГ

Заглавие: Семинар ще набележи спешни мерки за привличане на млади кадри
Дата: 09.06.2025 14:03
Медия: Travel News

Заглавие: Еднодневни трудови договори вече ще се сключват само с три имена и ЕГН
Дата: 09.06.2025 13:31
Медия: Накратко

Заглавие: Българската хотелска асоциация организира семинар "Изгубеното поколение в туризма? Спешни
мерки за привличане на млади кадри"
Дата: 09.06.2025 13:02
Медия: Bgtourism.bg

https://4vlast-bg.com/archives/814079
https://bnr.bg/post/102168790/po-oprosteni-dogovori-za-rabota-v-selskoto-stopanstvo
https://sinor.bg/73767-naetite-v-zemedelieto-ste-rabotyat-s-ednodnevni-dogovori-bez-da-predstavyat-lichni-karti
https://www.travelnews.bg/bg/news/17494670372012/seminar-shte-nabelezhi-speshni-merki-za-privlichane-na-mladi-kadri
https://nakratko.bg/category/26/274902/
https://bgtourism.bg/seminar-bulgarska-hotelska-asociacia/


Златни пясъци. Българската хотелска асоциация организира семинар "Изгубеното поколение в туризма? Спешни
мерки за привличане на млади кадри". Събитието ще се проведе на 13 юни в хотел "Мелия Гранд Ермитаж" в
Златни пясъци, точно преди пика на летния сезон и има за цел да предложи конкретни решения за справяне с
драматичния недостиг на работна ръка в туризма чрез образователни решения и партньорств... 

Премиерът Росен Желязков ще подпише меморандуми за сътрудничество с работодателски, синдикални и
браншови организации и асоциации във връзка със защитата на потребителите в процеса на въвеждане на еврото
в България. Инициативата на подписването на меморандумите е на правителството, като целта е установяването
на устойчива рамка за партньорство, сътрудничество и съгласувани действия в контекста на ... 

Внедряването на изкуствен интелект (ИИ) в здравната система вече не е далечно бъдеще, а реална необходимост.
Докато водещи болници по света използват ИИ за анализ на данни, управление на ресурси и прогнозиране на
здравни грижи, България се изправя пред ключов въпрос: как да се възползва от тази технологична вълна, за да
подобри здравните грижи и да подготви системата за предизвикателствата на утре... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 12)

КРС събира телекомите във вторник да бистрят преизчисляването Най-късно в четвъртък на специална
церемония в Министерския съвет кабинетът и представители на големи работодателски организации и браншови
сдружения ще подпишат меморандум за предотвратяване на спекулата покрай въвеждането на еврото, научи "24
часа". Текстът на меморандума бе приет от кабинета миналата сряда, точно в деня, в който ЕЦБ ... 

Повече и по-активни икономически връзки и инвестиции по оста България – Великобритания бе акцент на бизнес
форум във Велико Търново, който кметът на община Велико Търново Даниел Панов откри заедно с британския
посланик Натаниъл Копси. Със съвместна инвестиция в района на "Търговски парк Велико Търново" ще бъде
изграден един от най-големите детски атракциони в България. Дискусията бе организирана о... 

Министърът на икономиката и индустрията Петър Дилов проведе среща с ръководството на новосъздадената
Българо-чешка търговска камара. На нея бяха обсъдени възможностите за активизиране на двустранните
икономически отношения между България и Чешката република. "През последните години икономическите ни
връзки бележат стабилен растеж, но потенциалът за още по-тясно сътрудничество е значителен", заяви ... 

Заглавие: ПЪРВО В ПИК TV! Правителството сключва меморандум с бизнес и синдикати за въвеждането на
еврото (ОБНОВЕНА)
Дата: 09.06.2025 14:31
Медия: ПИК

Заглавие: Изкуственият интелект – стратегически шанс за здравеопазването в България
Дата: 09.06.2025 14:35
Медия: Форум Медикус

Заглавие: Бизнес и власт сключват договор – заедно ще укротяват цените
Дата: 09.06.2025 08:32
Медия: Dotbg.bg

Заглавие: Форум с участието на Британско-българската търговска камара и бизнесa се проведе във Велико
Търново
Дата: 09.06.2025 14:01
Медия: Вестник Борба

Заглавие: Министър Дилов и Българо-чешката търговска камара ще работят съвместно, за да представят
България като привлекателно място за инвестиции
Дата: 09.06.2025 12:31
Медия: 3е-news

Заглавие: Три сценария за имотния пазар в България покрай еврозоната
Дата: 09.06.2025 13:40

https://pik.bg/%D0%BF%D1%8A%D1%80%D0%B2%D0%BE-%D0%B2-%D0%BF%D0%B8%D0%BA-tv-%D0%BF%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%B8%D1%82%D0%B5%D0%BB%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D1%81%D0%BA%D0%BB%D1%8E%D1%87%D0%B2%D0%B0-%D0%BC%D0%B5%D0%BC%D0%BE%D1%80%D0%B0%D0%BD%D0%B4%D1%83%D0%BC-%D1%81-%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81-%D0%B8-%D1%81%D0%B8%D0%BD%D0%B4%D0%B8%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%B8-%D0%B7%D0%B0-%D0%B2%D1%8A%D0%B2%D0%B5%D0%B6%D0%B4%D0%B0%D0%BD%D0%B5%D1%82%D0%BE-%D0%BD%D0%B0-%D0%B5%D0%B2-news1284726.html
http://forummedicus.com/archives/all-publications/14432
https://www.dotbg.bg/article/20672276
https://www.borbabg.com/2025/06/09/forum-s-uchastieto-na-britansko-blgarskata-trgovska-kamara-i-biznesa-se-provede-vv-veliko-trnovo/
https://3e-news.net/bg/a/view/61764/ministyr-dilov-i-bylgaro-cheshkata-tyrgovska-kamara-shte-rabotjat-syvmestno-za-da-predstavjat-bylgarija-kato-privlekatelno-mjasto-za-investicii
https://www.bloombergtv.bg/a/43-imotite/145943-tri-stsenariya-za-imotniya-pazar-v-balgariya-pokray-evrozonata


Борислав Гостев, ген. директор на "Супер Кредит", в "ИмоТиТе", 08.06.2025 г.ЕК и ЕЦБ публикуваха конвергентните
доклади с основен извод, че България изпълнява критериите за еврозоната и може да се присъедини към
паричния съюз от 1 януари 2026 г. Събитието предизвиква много въпроси как ще се отрази на жилищното
кредитиране и на имотния пазар у нас. В момента можем да разграничим три сценария – опти... 

Пропуснати възможности и липса на държавни стимулиСофия е на първо място в страната с най-много
регистрирани електрически автомобили. От около 20 000 електрически превозни средства на територията на
България, около половината са регистрирани в столицата, каза пред Радио София председателят на УС на
Националната браншова организация за електрическа мобилност Илия Левков. "Вече 16 години се опитваме... 

Държавният глава остава верен на своята позиция за това да бъде разединител на нацията, за това да всява страх
в българското общество – не прави чест на един президент да се държи по този начин. Това заяви финансовият
министър Теменужка Петкова в ефира на бТВ по повод думите на държавния глава, че докладите на ЕЦБ и ЕК са
"радост за управляващите и тревога за гражданите". Президентът обясни, че н... 

Президентът Анджей Дуда ще свика среща на Съвета за национална сигурност, в който участват най-
високопоставените официални лица и самият президент, за да обсъдят въпросите свързани със сигурността на
полската енергийна система и електропреносна мрежа, предаде Полската агенция по печата (ПАП). Дуда заяви,
че събранието на съвета ще се проведе на фона на сериозната повреда и срив в електропреносната... 

София. Летище "Васил Левски" – София регистрира почти 6 000 полета и се превърна в отправна точка за хиляди
пътници, отправили се към 90 дестинации в 34 държави. Според официалните данни за месец май: • Общият брой
излитания и кацания възлиза на 5 997 полета • Обслужени са 90 международни дестинации • Операции са
извършени към/от 34 държави • В полетната програма са участвали 31 авиокомпании С... 

От днес Китай започва пробно прилагане на безвизов режим за граждани на Саудитска Арабия, Оман, Кувейт и
Бахрейн, притежаващи обикновени паспорти. Така "безвизовият приятелски кръг" на страната се разширява с още
четири държави, съобщи КМГ. Според новата политика, валидна от 9 юни 2025 г. до 8 юни 2026 г., гражданите на
тези четири страни ще могат да влизат в Китай без виза за срок до 30 дни при п... 

Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: София води по електромобили, но държавата спи за тяхното развитие
Дата: 09.06.2025 13:38
Медия: Pariteni

Заглавие: Теменужка Петкова подкара Радев: Не му прави чест! На всички ни е ясно какво планира!
Дата: 09.06.2025 13:02
Медия: 7 Дни София

Заглавие: ПАП: Дуда ще свика среща на най-високо ниво, за да обсъди енергийната сигурност на страната
Дата: 09.06.2025 12:14
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Полетен радар през май: Столичното летище регистрира почти 6 000 полета и се превърна в отправна
точка за хиляди пътници
Дата: 09.06.2025 13:55
Медия: Bgtourism.bg

Заглавие: КМГ: Китай разширява безвизовия си режим с още четири държави
Дата: 09.06.2025 13:30
Медия: 24 Часа

Заглавие: Митов от САЩ: Много сме близо до падането на американските визи
Дата: 09.06.2025 13:03
Медия: Днес News

https://www.pariteni.bg/novini/transport/sofiia-vodi-po-elektromobili-no-dyrzhavata-spi-za-tiahnoto-razvitie-253027
https://7dnisofia.bg/archives/258582
https://www.bta.bg/bg/news/world/906848-pap-duda-shte-svika-sreshta-na-nay-visoko-nivo-za-da-obsadi-energiynata-sigurn
https://bgtourism.bg/poleten-radar-may-sofia-airport-25/
https://www.24chasa.bg/mezhdunarodni/article/20673221
https://dnesnews.bg/2025/06/%D0%BC%D0%B8%D1%82%D0%BE%D0%B2-%D0%BE%D1%82-%D1%81%D0%B0%D1%89-%D0%BC%D0%BD%D0%BE%D0%B3%D0%BE-%D1%81%D0%BC%D0%B5-%D0%B1%D0%BB%D0%B8%D0%B7%D0%BE-%D0%B4%D0%BE-%D0%BF%D0%B0%D0%B4%D0%B0%D0%BD%D0%B5%D1%82/


Предстои тристранна среща между ЕК, Вашингтон и България по темата Вътрешният министър Даниел Митов се
похвали, че България е много близо до падане на американските визи. Той направи това от Вашингтон, където е
на посещение от няколко дни. "България е много близо до включването й в програмата за безвизово пътуване в
САЩ. Поставяме като основен приоритет влизането в програмата и правителството е го... 

Опитът от последните военни конфликти налага допълнителен анализ на потребностите. Спирдон Спирдонов
(публикация във в. "Българска армия) Основите за изграждане на способности на Въоръжените ни сили за
използване на безпилотни системи са поставени през 2012 г. Тогава е приета Концепция за въздушно наблюдение
и разузнаване с безпилотни летателни системи (БЛС). В нея са дефинирани типовете и класове... 

Какво крие безпилотният летателен апарат с изкуствен интелект V2U разкриха украинските разведки, според
които дронът умее да търси и избира автоматично цели- той е в състояние да сравнява изображението от
камерата с предварително заредени снимки на района Новият руски безпилотен самолет V2U с изкуствен
интелект, с който врагът активно атакува в Сумска област, се отличава със способността си автоно... 

Заглавие: Otbrana.com: Нужни са нови способности с безпилотни летателни системи
Дата: 06.06.2025 14:10
Медия: Pan.bg

Заглавие: Украинското разузнаване разби тайните на новия вражески дрон с AI
Дата: 09.06.2025 11:53
Медия: Фактор

https://pan.bg/view_article-6-592625-Otbranacom-nuzhni-sa-novi-sposobnosti-s-bezpilotni-letatelni-sistemi.html
https://faktor.bg/ukrainskoto-razuznavane-razkriva-taynite-na-noviq-dron-s-izkustven-intelekt-na-okupatorite
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